
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 26.9.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 26.9.2023 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Správa audítora  
7. Schválenie použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu obce na rekonštrukciu  

chodníka pri ZŠ 
8. Žiadosť o schválenie vecného bremena 
9. Výška náhrady za postúpenie výkonu poľovníctva v spoločnom Poľovnom revíri Stará Myjava 
10. Poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu šatní TJ 
11. Správa predsedu stavebnej komisie 
12. Predaj  pozemkov v majetku obce 
13. Riešenie školského bytu – rekonštrukcia – pridaný bod programu 
14. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítala prítomných poslancov, hlavnú 
kontrolórku a občanov obce. Skonštatovala, že sa z rokovania vyhotovuje zvukový záznam. 
 

K bodu č. 2 

Starostka obce pristúpila k určeniu zapisovateľky Ing. Niny Masárovej a navrhla za overovateľov 
zápisnice p. Miroslava Stančíka a p. Rudolfa Škriečku. Za toto uznesenie dala hlasovať.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala prítomných poslancov, či si môžu schváliť program rokovania podľa 
priloženej pozvánky, ktorú dostali.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by sa tam mohlo doplniť to finálne riešenie toho bytu, čo utriasli 
a naformulovať nejaké uznesenie.  
Starostka obce pridala bod do programu rokovania.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že podľa bodu štyri by mala vykonať kontrolu plnenia uznesení z minulého 
zastupiteľstva, ktoré bolo 27.6.2023. Povedala, že schválili zapisovateľku, overovateľov, program, 
zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení, zobrali na vedomie správu z finančnej komisie, schválili 
VZN č. 2/2023 o určení miesta a času zápisu do ZŠ, VZN č. 3/2023 o určení miesta a času zápisu do 
MŠ. Ďalej schválili finančný príspevok na Slávnosti na Javorine vo výške 150€, ktoré boli následne 
odvedené, schválili príspevok na Deň rodiny vo výške 400€, schválili zriadenie vecného bremena na 
zriadenie prípojky vysokonapäťového vedenia na parcele č. 463, ktorá je vedená ako ostatné plochy 
vo vlastníctve obce Vaďovce pre p. Slobodovú. Ďalej schválili plán činnosti hlavnej kontrolórky na 
druhý polrok 2023, zobrali na vedomie stanovisko HK k záverečnému účtu obce, schválili záverečný 
účet obce za rok 2022 a celoročné hospodárenie bez výhrad, schválili použitie prebytku celoročného 
hospodárenia za rok 2022 na tvorbu rezervného fondu vo výške 13 018, 46€, zobrali na vedomie 
stanovisko HK k prvej zmene rozpočtu na tento rok,  na základe toho sa potom schválila prvá zmena 
rozpočtu podľa predloženého návrhu, schválili nájomnú zmluvu pre Lesy štátny podnik. Povedala, že 
toto zadministrovala, bolo to poslané na podpis, ale ešte jej neprišla ich podpísaná zmluva. Obecné 
zastupiteľstvo ďalej schválilo postúpenie výkonu práva poľovníctva poľovníckemu združeniu Stará 
Myjava a poverilo ju na zastupovanie ako vlastníka poľovných pozemkov vo vlastníctve obce 
Vaďovce, k.ú. Stará Myjava, Poriadie a Rudník v poľovnom revíre Stará Myjava na zhromaždení 
vlastníkov poľovných pozemkov. Povedala, že toto sa ešte nekonalo, ale pokiaľ príde pozvánka, tak 
sa tam samozrejme zúčastní. Ďalej OZ schválilo predĺženie nájmu na obecný pozemok za sumu 190€/ 
1rok rodine Šumichrastovej. Povedala, že to rodine Šumichrastovej oznámila, uznesenie im poslala 
v plnom znení. Povedala, že im na to odpísali, že to nemôžu akceptovať. Starostka im ďalej poslala 
vysvetľovací list, ako sa s poslancami dohodli a na to ešte neodpovedali. Ďalej sa OZ uznieslo, že  
o predaji pozemku pre rodinu Molnárovú a Caltíkovú budú rokovať po zistení skutočností v Štátnom 
oblastnom archíve Trenčín, kde by mali byť archivované doklady, ktoré boli aktuálne pri stavbe 
rodinného domu č. 183, aby sa ozrejmilo, či predmetná časť pozemku bola odkúpená vtedy alebo nie. 
Povedala, že poslala žiadosť na Štátny oblastný archív v Trenčíne, ktorí dali k tomu veľmi podrobné 
doklady a tie odoslala na správu katastra na Okresný úrad v Novom Meste nad Váhom a tí im dali 
stanovisko. Opýtala sa p. Mgr. Daniely Kontinovej, či o tom bude ona informovať vo svojej správe. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to budú riešiť pri inom bode rokovania. 
Starostka obce povedala, že to bolo všetko k predchádzajúcim uzneseniam a navrhla správu 
o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva zobrať na vedomie. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5  
Starostka obce požiadala predsedníčku finančnej komisie p. Mgr. Danielu Kontinovú, aby prečítala 
správu zo zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že zasadnutie finančnej komisie a zároveň aj pracovnej porady 
sa konalo 14.8.2023, kde boli prizvaní všetci poslanci a člen komisie p. Holota. Povedala, že 
predsedníčka FK privítala prítomných, oboznámila ich s programom rokovania FK.  
Prvým bodom rokovania bol predložený návrh nájomnej zmluvy, ktorá bola uznesením schválená 
v júni, ale dali tam nejaké požiadavky do nájomnej zmluvy, čiže o nej hovorili 14.8.2023 a po krátkej 
diskusii všetci prítomní odporučili starostke obce nájomnú zmluvu podpísať a podľa zákona zverejniť 
na webovej stránke obce, keď príde podpísaná. 
V druhom bode rokovania predložila p. starostka na rokovanie návrh na podanie žiadosti formou 
dotácie z eurofondov na MAS s možnosťou rekonštrukčných prác na multifunkčnom ihrisku. Po 
diskusii prítomní odporučili starostke obce vypracovať a podať žiadosť o dotáciu na MAS. V prípade 
schválenia dotácie bude obecné zastupiteľstvo rozhodovať, na čo bude dotácia použitá. 
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V ďalšom bode komisia diskutovala o predloženej cenovej ponuke od pána Šípoša na orez stromov. K 
tomuto sa vyjadrili členovia stavebnej komisie, nakoľko si prešli danú lokalitu, v ktorej sa má 
orezávanie stromov uskutočniť a konštatujú, že je potrebné orezať viac stromov, ako je v ponuke, 
preto sa odporúča dať vypracovať p. Šípošovi novú cenovú ponuku a predložiť ešte ďalšie dve cenové 
ponuky a na základe najvýhodnejšej, dať vykonať orez stromov. 
Prítomní členovia sa ďalej informovali, kedy bude prebiehať realizácia vyhotovenia nápisu na budove 
ZŠ a MŠ, ktorá bola odporúčaná na stavebnej komisii dňa 20.7.2023. Nakoľko okrem cenovej ponuky 
z T-štúdia neboli dodané žiadne iné, komisia odporučila zhotovenie nápisu postúpiť T- štúdiu. Zároveň 
sa prítomní dohodli, že financovanie týchto prác bude hradené z prostriedkov od filmárskej 
spoločnosti. 
Ďalej na rokovaní predložila pani starostka žiadosť pána Adama Koželu, ktorý žiada o schválenie 
vecného bremena na pozemku EKN parc.č.398/5 z dôvodu zriadenia elektrickej prípojky k rodinnému 
domu č. 165 v k. ú. Vaďovce. Komisia odporúča OZ schváliť vecné bremeno bezodplatne. 
V ďalšom bode predložila pani starostka list od manželov Šumichrastových, v ktorom sa vyjadrujú k 
schválenému uzneseniu č. 39/2023 a žiadajú obecné zastupiteľstvo o opätovné prehodnotenie. Všetci 
prítomní sa k danému listu vyjadrili a odporučili pani starostke podať písomné vyjadrenie k tejto 
žiadosti. 
Ako posledná bola predložená žiadosť na kúpu pozemku od  pána Dušana Klimeka. Táto žiadosť bola 
postúpená stavebnej komisii. 
V bode rôzne prítomní diskutovali o probléme ohľadom vývozu smeti v obci, prácach na rekonštrukcii 
chodníka pri budove školy a s tým spojenými výdavkami. Komisia odporúča pani starostke poveriť 
ekonómku obce k predloženiu faktúr a konečnej sume za prácu a materiál, aby bolo možné túto sumu 
zaradiť do rozpočtu.  

Ďalej povedala, že druhé rokovanie FK bolo 18.9.2023. 
Povedala, že sa na rokovaní v prvom bode komisia zaoberala žiadosťou od Poľovníckeho združenia 
Stará Myjava, v ktorej predkladajú návrh na určenie výšky nájomného za poľovný revír Stará Myjava, 
v ktorom majú postúpený výkon na právo poľovníctva, nakoľko pozemky sú vo vlastníctve obce 
Vaďovce. K danej žiadosti a otázkam týkajúcich nájmu sa na komisiu prišli osobne vyjadriť aj 
zástupcovia za Poľovnícke združenie Stará Myjava, páni Kubík a Konečný. Po diskusii komisia 
odporúča starostke obce na Zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov hlasovať za sumu 3eurá za 
hektár lesného pôdneho fondu. V prípade, že na rokovaní bude ponúknutá vyššia suma, komisia 
odporúča pani starostke hlasovať za najvyššiu ponúknutú sumu. 
V ďalšom bode sa členovia zaoberali žiadosťou od pána Ing. Jána Baranoviča, v ktorej žiada obec o 
odpustenie poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady. Obec Vaďovce podľa zákona o 
miestnych daniach a poplatku za komunálny odpad a podľa VZN obce Vaďovce č.3/2022 p. 
Baranovičovi stanovila výšku poplatku, voči ktorému sa p. Baranovič odvolal, nakoľko v obci nemá 
trvalý pobyt, v predmetnej nehnuteľnosti nebýva a nevyužíva ju ani na chalupárske účely. Využíva v 
obci Vaďovce len záhradu a s ňou spojené činnosti. Odpad si odváža do miesta bydliska. Obec 
Vaďovce predmetnú žiadosť postúpila aj na finančné riaditeľstvo, ktoré v rozhodnutí potvrdzuje, že 
obec konala správne a podľa zákona je majiteľ nehnuteľnosti povinný si voči obci plniť svoju daňovú 
povinnosť. 
Nasledujúcim bodom rokovania bola predložená cenová ponuka od pána Šípoša na orez stromov 
pozdĺž potoka, v smere toku po pravej strane potoka od mostu pri Fitnes centre až po pána Barteka 
na hornom konci obce. Nakoľko sa týmto bodom  zaoberali poslanci aj na stretnutí v mesiaci august a 
k danému termínu neboli predložené iné cenové ponuky, komisia odporúča začať s orezom stromov a 
zároveň odporúča obecnému úradu faktúru za tieto práce zaplatiť z bežných výdavkov určených v 
rozpočte obce s položky 633 na rozvoj obce – zeleň. 
Ďalej sa komisia zaoberala predloženými faktúrami za práce pri realizácii chodníka pri ZŠ a MŠ 
Vaďovce. V krátkej diskusii bolo spomenuté, že obec obdržala finančný dar od pána Ing. Ľubomíra 
Martáka, ktorý je účelovo viazaný na rekonštrukciu budovy ZŠ a o použití tohto daru už poslanci 
rozhodli na predchádzajúcom stretnutí. Finančný dar bol použitý pri realizácii chodníka. Komisia 
odporúča OZ všetky faktúry týkajúce sa týchto prác, celkovo v sume 1 569,85€ uhradiť z rezervného 
fondu obce. Taktiež bola predložená faktúra za architektonický návrh rekonštrukcie školského – 
obecného bytu v sume 1 200€, ktorú komisia odporúča zaplatiť z bežných výdavkov obce s položky 
637- služby. 
V ďalšom bode predložila ekonómka obce  prítomným členom Správu nezávislého audítora z auditu 
účtovnej závierky obce Vaďovce za rok 2022. Predloženú správu ekonómka objasnila a vysvetlila 
zistené nedostatky. Po krátkej diskusii komisia odporúča OZ správu nezávislého audítora zobrať na 
vedomie. Pri predložení tejto správy ekonómka obce opätovne pripomenula nedoriešené skutočnosti 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 4 z 11 

Podpisy overovateľov:      

ohľadom rezervného fondu z minulého roka. Komisia sa tomuto problému bude venovať ešte na 
októbrovom zasadnutí. 
V bode rôzne komisia diskutovala o pozemku pána Molnára, ku ktorému je potrebné doložiť 
požadované podklady, aby bolo možné sa tým zaoberať na OZ. K téme sa vyjadrila pani starostka, 
ktorá sa pokúsi do nadchádzajúceho zastupiteľstva zohnať požadované dokumenty, nakoľko ohľadom 
tohto pozemku už boli vedené viaceré diskusie. Taktiež pani starostka informovala o zaslaní 
odpovede ku žiadosti pani Šumichrastovej. Poslednou témou bola žiadosť športovej komisie o 
poskytnutie obecných priestorov a príspevok vo výške 400€ na rekonštrukciu šatní na ihrisku. FK 
súhlasí s financovaním prác z rozpočtu obce a odporúča danú žiadosť predložiť na OZ. 
Starostka obce poďakovala a navrhla zobrať tieto správy zo zasadnutí FK na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce povedala, že podľa predchádzajúcej správy by mali zobrať na vedomie Správu 
nezávislého audítora – správu účtovnej závierky za rok 2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď si chystala materiály zistila, že opätovne správa 
nezávislého audítora nie je zverejnená v registri účtovných závierok. 
P. starostka povedala, že im to účtovníčka vysvetľovala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa bavili o výročnej správe, ktorú má účtovníčka čas poslať do 
31.12.2023. Povedala, že poslanci majú brať správu audítora na vedomie s tým, že by tam malo byť 
napísané, že bola zverejnená v registri účtovných závierok dňa „vtedy a vtedy“ a najskôr po piatich 
dňoch od zverejnenia do registra ju môžu schvaľovať.  
Starostka obce povedala, že o tom nevie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj keď ju majú zobrať len na vedomie, aj tak by mala byť 
zverejnená. Povedala, že už to minulý rok riešili a stále sa nedodržiavajú termíny. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to mohli nechať na október, keďže sa majú stretnúť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že chcela účtovníčka obce na októbrovom stretnutí zároveň riešiť 
rezervný fond, ktorý súvisí so správou audítora. 
Starostka obce dala hlasovať poslancov za uznesenie, že berú na vedomie správu nezávislého 
audítora o účtovnej závierke za rok 2022.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 1 poslanec: p. Michal Držík,  
Proti: 1 poslanec: p. Ing. Peter Dinga 
Zdržal sa: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav 
Stančík, p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka obce skonštatovala, že uznesenie neprešlo. 
 

K bodu č. 7 

V siedmom bode starostka obce povedala, že by mali poslanci rozhodnúť použitie prostriedkov 
z rezervného fondu na rekonštrukciu chodníka pri ZŠ. Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ 
schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce na rekonštrukciu chodníka pri ZŠ 
vo výške 1 569,85€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga dodal, že na FK nezaznelo, že súčasť tej dodávky ku chodníku bol materiál 
a práca. Povedal, že nevie, ako sa to podarilo začleniť do rozpočtu, že sa na FK nebavili o tej  
mzdovej časti s odvodmi, čo sa platila za tú skupinu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že podľa zákona nesmie ísť práca z rezervného fondu, čiže 
účtovníčka predložila faktúry z rezervného fondu a práca je asi hradená z bežného účtu.  
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že majú ďalej rozhodnúť o zriadení vecného bremena na pozemku   EKN 
parc.č.398/5 z dôvodu zriadenia elektrickej prípojky k rodinnému domu Vaďovce č. 165 v k.ú. 
Vaďovce. Vecné bremeno by mali schváliť podľa návrhu bezodplatne. Za uznesenie dala poslancom 
hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce povedala, že by ďalej mali poslanci rozhodnúť o výške náhrady za postúpenie výkonu 
poľovníctva v spoločnom Poľovnom revíri Stará Myjava. Povedala, že tak, ako to p. predsedníčka FK 
predniesla, tak sformulovala takéto uznesenie, že OZ schvaľuje výšku náhrady za  postúpenie výkonu 
poľovníctva v spoločnom Poľovnom revíri Stará Myjava v navrhovanej  výške 1,50€/ha/PPF/rok a 
3€/ha/LPF/rok, zároveň OZ obce Vaďovce poveruje starostku obce, aby v prípade návrhu vyššej ceny 
náhrady za postúpenie výkonu poľovníctva na valnom zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov 
hlasovala za najvyššiu sumu výšky náhrady. Za uznesenie dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
Starostka obce povedala, že podľa správy z FK majú ďalej prebrať žiadosť na 400€ od športovej 
komisie, že by chceli hrať šípky v šatniach telovýchovnej jednotky. Starostka obce navrhla uznesenie, 
že OZ schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu šatní TJ vo výške 400€. 
P. Jaroslav Bača povedal, že by tam možno doplnil ten účel, a to vybudovanie šípkarskej miestnosti. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
P. starostka požiadala predsedu stavebnej komisie o správu zo zasadnutí. 
P. Rudolf Škriečka poprial dobrý deň a povedal, že stavebná komisia zasadala od posledného 
zastupiteľstva štyrikrát. Povedal, že prvýkrát sa s p. Ing. Petrom Dingom zúčastnili obhliadky na 
Hornom konci. Obhliadka pozemku v časti Horný koniec, na žiadosť rodiny Šípkovej – majiteľa 
nehnuteľností č. 249 a 250, o odkúpenie časti pozemku z parcely vo vlastníctve obce. Pozemok je 
súčasťou komunikácie a je priľahlý k predzáhradke rodiny žiadateľov. Zámer odkúpenia je 
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rekonštrukcia prednej časti plota predzáhradky. Súčasný tvar hranice pozemku by komplikoval 
rekonštrukciu, hlavne osadenie brány. Žiadatelia súhlasia so zachovaním zeleného pásu medzi 
novým plotom a cestnou komunikáciou. Druhá časť žiadosti zahŕňa časť pozemku pod betónovými 
garážami. Na mieste obhliadky bolo dohodnuté, že bude vytýčená nová hranica pred garážami, aby 
bolo vidieť novú hranicu, ktorá by významne neobmedzovala parkujúcich susedov. Povedal, že toto 
bolo z obhliadky konanej 3.7.2023. 

Dňa 4.7.2023 sa stretli on, p. Bača, p. Držík a p. Dinga a stretnutie bolo s p. architektkou 
Ivetou Žáčkovou na školskom byte. Povedal, že sa prítomní zúčastnili stretnutia s architektom 
v priestore školského bytu. Dôvodom bolo vysvetlenie, doplnenie informácií a podkladov k novej 
dispozícii bytu za zámerom vyhotovenia architektonickej dispozície bytu.  

Tretíkrát sa stretli 20.7.2023 p. Bača, p. Stančík, p. Dinga a on.  
Povedal, že podľa návrhov architektonickej dispozície bytu sa ponúkne časť priestorov MŠ na 
rozšírenie ich priestorov. Ide o kúpeľňu II. zväčšenú cca o 2 m2. SK odporúča prizvať riaditeľku MŠ 
a ponúknuté priestory začleniť do architektonického riešenia, to znamená zakresliť prestupy 
a vnútornú dispozíciu tohto priestoru.  
Ďalej riešili žiadosť rodiny Šípkovej o odkúpenie obecného pozemku. SK odporúča dať vyhotoviť 
geometrický plán, aby sa zistilo o akú výmeru sa jedná a videli sa nové hranice predmetného 
pozemku.  
K žiadosti p. Molnára SK odporučila zistiť ďalšie informácie k tomuto pozemku zo stavebného konania 
z archívu. Pani starostka ich informovala, že túto žiadosť podala, aby sa dané skutočnosti vysvetlili. 
Ako ďalšie SK odporúča k dreveným prvkom lavičiek dopracovať ďalšie ponuky.  
Ako piaty bod rokovali o orezávaní stromov po dedine v časti Horný koniec. Prítomní debatovali 
o možnej svojpomocnej realizácii tohto orezu alebo realizácii tejto služby dodávateľsky. Do úvahy 
prichádza pán Maťko alebo pán Šípoš. SK odporúča dať vypracovať ponuky na túto službu.  
Ďalej riešili nápis Materská a Základná škola na budovu ZŠ. SK odporúča zhotovenie podľa ponuky 
z T-štúdia. Ďalej SK odporúča krytie tohto výdavku začleniť do rozpočtu spolu s krytím za dar od 
filmárskej spoločnosti.  
Ďalej sa venovali žiadosti Jakuba Tinku ohľadom odkúpenia časti obecného pozemku o veľkosti cca 
4x6 m za zámerom vybudovania parkovacieho miesta. SK odporúča obhliadku a zvážiť tento zámer 
najmä s ohľadom na susedný pozemok a neobmedzenia vstupu na tento susedský pozemok. SK 
odporúča zvážiť predaj maximálne po plot, aby sa nezasiahlo pred pozemok suseda.  
SK ďalej riešila žiadosť p. Saba o odkúpenie obecného pozemku v časti pod Lipovcom. Ide o výmeru 
cca 2 000 m2. SK nebola naklonená k tomuto a ani nezaujala konkrétne stanovisko. SK odporúča 
vykonať obhliadku na mieste.  
Ďalej SK debatovala o možnosti rekonštrukčných prác na multifunkčnom ihrisku formou dotácie 
s eurofondov z MAS.  
V poslednom bode SK odporúča zaradiť do zoznamu investičných akcií opravu vodovodnej prípojky 
v priestoroch kabín na futbalovom ihrisku.  

Dňa 4.9.2023 zasadala SK štvrtýkrát, zúčastnil sa on ako predseda, p. Bača, p. Miroslav 
Stančík, p. Michal Držík, p. Ján Bača starší, p. Peter Dinga a ostatní prítomní p. Tuková, p. Masárová, 
p. Kontinová.  

Prvý bod bol k rekonštrukcii a architektonickej dispozícii školského bytu. Prítomná bola 
riaditeľka MŠ. Po dlhej diskusii, obhliadke, zváženia možností a možných problémov s priradením 
časti bytu ku priestorom MŠ, SK odporúča upustiť od tohto zámeru a ďalej odporúča ako konečné 
architektonické riešenie trojizbový byť a spomínané priestory novej riaditeľne si rozdelia priľahlé 
miestnosti, a to izbu č. 108 a kúpeľňa č. 103. Toto konečné odporúčanie bude aj interpretované 
architektke k finálnemu riešeniu. 
Ako ďalšej sa venovali žiadosti o priestor pre riaditeľňu MŠ, kde sa bude riešiť alternatíva. 
Najpravdepodobnejšie je riešenie v priestoroch jedálne s príslušným vybavením (stôl, skrinka). SK 
ďalej odporúča vybudovanie skladu pri toaletách namiesto súčasných skríň.  
Ďalej bola riešená aktualizácia k orezu stromov – objednávka realizovaná u pána Šípoša. 
Aktualizácia k rekonštrukcii lavičiek po obci – predložená bola len jedna ponuka od firmy Slovpil 
v sume 460€ bez DPH. SK odporúča dopracovať ďalšie ponuky.  
Ďalej členovia SK debatovali o častejšom kosení trávnatých plôch priľahlých k cestám, pri bytovkách 
a pri škole. K realizácii tohto zámeru by bolo treba zakúpiť kosačku a osloviť strojníka, ktorý by mal na 
starosť kosenie a základnú údržbu kosačky.  
Diskutovali k problému stojacej vody, ktorá vzniká pri silných dažďoch pod chodníkom pred pánom 
Ivanom Mozolom. SK zaujala stanovisko, a to vybudovať pred záhradkami odvodňovací kanál 
s väčším profilom a zvážiť osadenie roštu/roštov ponad tento kanál. Ďalej SK odporúča plochu, kde sa 
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hromadí stojaca voda, odvodniť prekopaním „zeleného“ plytkého žľabu pozdĺž chodníka 
k odvodňovacej šachte.  
Ďalej diskutovali k spevneniu trávnatých plôch priľahlých k ceste pozdĺž potoka v časti Horný koniec. 
Prítomní členovia SK diskutovali o možnosti, ako by sa v budúcnosti počas letného a zimného 
obdobia zjednodušila údržba týchto plôch, aby sa spevnený priestor mohol účelne využívať. SK 
odporúča odkomunikovať možné riešenia s okolitými susedmi a prípadnú realizáciu vykonať 
svojpomocne v spolupráci s obcou.  
Starostka obce poďakovala za správu zo stavebnej komisie a navrhla ju poslancom zobrať na 
vedomie.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 
Starostka obce pokračovala ďalším bodom, kde by mali rozhodovať o predaji pozemkov v majetku 
obce. Povedala, že do úvahy pripadala rodina Šípková, ale tí nepredložili včas geometrický plán 
a navrhuje o tomto rokovať na budúcom zastupiteľstve, keď to bude všetko v poriadku.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by k tomu mala pripomienku, že ide aj o geometrický plán, ale 
aj o to zverejnenie na obecnej stránke. Povedala, že je to tam zle zverejnené a je to potrebné celé 
nanovo zverejniť. Povedala, že to, čo pribudlo na stránku obce je zámer predaja časti pozemku, že 
obec ide predať. Povedala, že tam má byť zverejnená žiadosť p. Šípku, že on chce kúpiť obecný 
pozemok, nakoľko našim zámerom nie je pozemok len tak predať. 
Starostka obce povedala, že zámerom je to, že im to má obec predať. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v tom zámere musí byť to, že je to na základe žiadosti p. 
Šípku.  
Starostka obce povedala, že sa na to pozrie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to to isté aj pri p. Tinkovi. 
Starostka obce pokračovala záležitosťou rodiny Molnárovej, ktorú už majú ozrejmenú a rezultát bol 
taký, že sa na Správe katastra zistilo, že pozemok nebol odkúpený. Povedala, že by mali rokovať 
o tom, že by im to odpredali. Povedala, že je pozemok v ich dvore a je to asi 145 m2. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide asi o 143 m2. 
Starostka obce povedala, že by to mala byť časť z parcele 398/5. Opýtala sa, či k tomu prítomná p. 
Molnárová chce ešte niečo povedať alebo p. predseda stavebnej komisie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je to dosť závažná situácia a je odpredaju naklonený. Povedal, že ten 
pozemok kupovali od súkromných vlastníkov a bol určitou hranicou medzi pozemkom 
a odvodňovacím kanálom.  
Starostka obce povedala, že oni, keď išli stavať, tak štát odkúpil pôdu od tých pôvodných vlastníkov 
a potom im to odpredal do osobného vlastníctva. Povedala, že to boli ale pôvodné parcele a tie 
pôvodné parcele boli trošku kratšie ako si to oni urobili.  
P. Molnárová povedala, že to bolo ohradené.  
Starostka obce povedala, že to mohlo byť akokoľvek ohradené vtedy, nakoľko neboli také presné 
merania. Povedala, že nevie ako to bolo, ale Okresný úrad – katastrálny odbor jednoznačne povedal, 
že je ten pozemok obce.  
Prítomní o danom pozemku a jeho prípadnej cene ďalej diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK odporučila postupovať podľa cenovej mapy pozemkov pri 
stanovení sumy za daný pozemok, ale nevie, či má niekto iný návrh.  
Starostka obce sa opýtala, že koľko daný pozemok vychádza podľa cenovej mapy pozemkov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to vychádza 10€/1m2.  
Starostka obce povedala, že pri schvaľovaní cenovej mapy pozemkov si aj chválili, že môžu 
rozhodovať niekedy aj podľa situácie, takže nevie, či by chceli o tom rozhodnúť.  
Prítomní ďalej diskutovali o cene pozemku.  
Prítomní zvažovali stanoviť cenu podľa cenovej mapy s prihliadnutím na to, že stavba bola 
realizovaná pred rokom 1976, že sa o daný pozemok starajú a došlo k pochybeniu predmetných 
úradov pri zápise do katastra.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 8 z 11 

Podpisy overovateľov:      

Starostka obce navrhla znenie uznesenia, že OZ schvaľuje predaj časti pozemku vo výlučnom 
vlastníctve obce Vaďovce, vedený na LV č. 861 ako zastavaná plocha, parcela EKN 398/5 vo výmere 
143 m2 k.ú. obce Vaďovce za sumu 7€/1m2 z dôvodu hodného osobitého zreteľa a to rodine 
Molnárovej a Caltíkovej, každej v jednej polovici. Osobitý zreteľ je definovaný tým, že stavba alebo 
dielo bolo postavené pred rokom 1976, pričom došlo k pochybeniu úradov pri odkúpení pôvodných 
parciel.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Michal Držík, p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka obce skonštatovala, že je uznesenie schválené a povedala, že bude potom rokovať s p. 
Molnárovou a rodinou Caltíkovou o kúpnopredajnej zmluve. 
 
Starostka obce pokračovala žiadosťou p. Jakuba Tinku, ktorý žiada o odkúpenie časti parcely č. 443 
registra E vo výmere 27m2 na to, aby si tam mohol parkovať auto. Povedala, že o žiadosti už na 
komisiách rokovali a že poslancom preposlala mail od vlastníka susedného domu, ktorý nesúhlasí 
s odpredajom popred jeho plotom a súhlasí s odpredajom len po jeho pozemok alebo súhlasí 
s prenájmom pozemku pred jeho pozemkom. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že to je celkom logické, že on p. Matušoviča stretol a rozprávali sa o tom, 
ako aj s p. Jakubom Tinkom.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala p. Tinku, či pripadá do úvahy, že by odkúpili len tú časť 
pozemku, ktorá nie je pred pozemkom p. Matušoviča.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by nebolo lepšie, ak by o odkúpenie pozemku žiadala p. Klusková, 
nakoľko sa jedná o pozemok pred jej domom a dal by sa k predaju pozemku obce lepšie použiť 
osobitný zreteľ.  
Prítomní o možnostiach predaja/prenájmu pozemku diskutovali.  
Starostka obce povedala, že ak by išlo o odpredaj a nie o prenájom pozemku, musel by p. Tinka 
predložiť geometrický plán žiadaného pozemku.  
P. Jakub Tinka povedal, že si to ešte premyslí a dá vedieť stavebnej komisii, ako sa rozhodol.  
 
P. Rudolf Škriečka povedal, že po rozhovore s p. Timotejom Benianom sa rozhodli, že ho navrhnú ako 
ďalšieho člena stavebnej komisie. Povedal, že je p. Benian ochotný a prejavil iniciatívu, a preto by 
poprosil, že by ho teda nejakým spôsobom navrhli a prípadne delegovali ako člena stavebnej komisie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že teraz nasleduje pridaný bod ohľadom školského bytu a že by sa to 
mohlo navrhnúť až potom.  
Prítomní súhlasili.  
 

K bodu č. 13 
Starostka obce pokračovala pridaným bodom riešenia školského bytu a jeho rekonštrukcie. Odovzdala 
slovo poslancovi p. Ing. Petrovi Dingovi, ktorý daný bod navrhol.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to uznesenie nemá pripravené, ale že by to mohlo byť v nejakom 
takom znení, že OZ berie na vedomie finálne riešenie architektonickej dispozície rekonštrukcie 
školského bytu a navrhnúť tam nejaké veci, ktoré by z toho vyplývali a s ktorými by mohli pokračovať 
ako napríklad dať naceniť elektroinštaláciu a stavebné a búracie práce.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď sedeli s p. Žáčkovou, tak sa jej pýtali, či investovať alebo ísť do 
nejakých projektov a že im povedala, že je to všetko na ohlášku a že tie búracie a nové murárske 
práce sú súčasťou toho, čo spracovala. Povedal, že by bolo dobré sa s niekým stretnúť ohľadom tej 
elektroinštalácie, s nejakým šikovným elektrikárom a povedať mu, ako to chcú.  
Starostka obce povedala, že tam treba niečo k tomu vypracovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré mať aspoň nejakú mustru, že ak by sa to dalo naceniť 
trom firmám, tak by sa porovnávalo to isté. Opýtal sa, že si myslí, že to to uznesenie zahŕňa a vedia, 
ako tak čo chcú a opýtal sa, či by tam poslanci niečo chceli pridať, aby vedeli, čím chcú pokračovať.  
P. Miroslav Stančík povedal, že bez projektu to každá firma môže naceniť inak hlavne z dôvodu, že 
budú mať inú predstavu o vhodnej elektroinštalácii v byte.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že súhlasí a preto sa pýta, či by tam pridali teda vypracovanie projektu tej 
elektroinštalácie alebo je z tohto uznesenia zrejmé, čo majú robiť.  
P. Michal Držík povedal, že podľa neho by sa mal projekt vypracovať. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa bude musieť robiť revízna správa a musí sa vedieť, podľa 
čoho.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že jeho skúsenosť je taká, že keď bol aj projekt, tak vždy prišlo k nejakým 
zmenám, aby sa doriešilo aj na mieste. Povedal, že je teraz otázka, či investovať do projektu a ak tam 
budú nejaké zmeny, či im to vypracuje nejaký sólo človek a na základe toho budú porovnávať 
nezávislé ponuky od viacerých alebo sa nejak dohodnú s niekým a ten bude realizátor všetkého. 
Nevie, či by to neboli zase zbytočné kroky a strácali by čas, ale celé to vedie k tomu, aby vedeli sumu, 
čo to bude stáť lebo už vedia, ako to má vyzerať a len sa potrebujú dostať k sume a následne sa 
rozhodnúť, či do toho pôjdu, nepôjdu alebo sa to odloží.  
P. starostka povedala, že by bolo dobré sa o tom porozprávať aj s p. Minárikovou, že by im mohla 
ohľadom toho poradiť.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali a po diskusii starostka obce navrhla uznesenie, že OZ berie na 
vedomie finálne riešenie architektonicko-dispozičnej štúdie školského bytu s nasledovným postupom: 
zistiť cenovú ponuku elektroinštalácie stavebných a búracích prác.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by k tomu rád doplnil, že tam boli už dve kúrenárske firmy a už sa od 
nich čakajú cenové ponuky.  
Starostka obce sa opýtala, že čo tam budú robiť, či zvlášť kúrenie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa jedná o kúrenársko-inštalačné záležitosti, že sa bude musieť riešiť 
súčinnosť s prestavbou rozvodov, kanalizácia a kúrenie. 
Starostka sa opýtala, ako bude riešené kúrenie, či tam bude samostatný kotol.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to nechce všetko rozoberať, ale obidvom sa ponúkla vec, že musia 
pamätať na to, že počas prázdnin, keď je výluka kúrenia, aby tam bola nejaká alternatíva. Povedal, že 
každý to zvážil a riešil trochu inak. Povedal, že ale to gro, čo naceňovali, ako sú rozvody a kde bude 
voda, kanalizácia, spoločný priestor, kde bude príprava teplej vody, to všetci naceňovali rovnako. 
Povedal, že každému zdôraznil, aby to bolo v tej cenovej ponuke vidieť, čím sa odlišujú, nakoľko 
jedna firma navrhla nové čerpadlo a druhá firma navrhla ponechať krb, ktorý tam je.  
 

K bodu č. 14 
Starostka obce pokračovala bodom rôzne. Povedala, že bola na školení starostov a výsledky sú dobré 
pre obec. Povedala, že obec dostane kompenzácie za energetickú krízu a to vo výške zhruba 6 650€. 
Ďalej povedala, že za migračné výzvy, za Ukrajincov, čo mali v obci, dostanú 13 000€ a žiadosť 
o platbu je už podaná. Ďalej povedala, že bola vtedy veľmi smutná, keď schvaľovali uznesenie 
ohľadom kovidovej pôžičky, že jej poslanci neverili a uverili jej len štyria poslanci, a to p. Ďurišová, p. 
Gajdošová, p. Masárová, p. Stančík a p. Dinga s p. Kontinovou boli proti. Povedala, že sa dohodlo, že 
nám bude táto pôžička odpustená.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že po vojne je každý generál a možno boli len prehnane opatrní. 
Povedal, že to bolo ich prvé volebné obdobie, čo je prvá vec, povedal, že má viac skúseností 
a presadila to a vyšlo to. Povedal, že majú napríklad resty s amfiteátrom a peniaze doteraz chýbajú. 
Povedal, že vie, že raz možno prídu, ale chýbajú a preto ten princíp opatrnosti človek uplatnil.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či je aj oficiálne stanovisko o odpustení pôžičky.  
Starostka obce povedala, že áno, že je to schválené vládou. Povedala, že to bude ešte proces, ale je 
to schválené.  
P. starostka obce povedala, že sa jej ozval p. Setnický.  
P. Miroslav Stančík povedal, že vie lebo to urgoval a že to ten pán nevie naceniť úplne presne a že to 
je viac-menej odhadom.  
Starostka obce povedala, že by navrhla, aby sa v obci urobilo čo najviac, keďže máme takéto 
neočakávané príjmy lebo im to zase pôjde len do toho rezervného fondu a to môžu použiť vyslovene 
len na investičné veci.  
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Starostka obce ďalej povedala, že od októbra bude nový zákon o majetku obcí a tam bude musieť byť 
ku všetkému ohľadom kúpy pozemku ešte aj odhad a bude o trošku sprísnené. Povedala, že si budú 
musieť s p. predsedníčkou FK dať veľkú prácu so zásadami lebo ten návrh, čo má, má 55 strán, ale 
nie všetky strany sa ich budú týkať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či to bude musieť byť schválené k prvému novembru alebo až 
k prvému januáru.  
Starostka obce odpovedala, že nemusí byť, ale postupovať by podľa toho mali. Povedala, že by 
odporučila, aby sa to na novembrovom zasadnutí schválilo.  
Starostka obce sa opýtala, či má s poslancov ešte niekto niečo do diskusie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej nedá nevrátiť sa ešte k tým pozemkom lebo mala včera 
dva telefonáty a dneska jeden. Požiadala, aby sa presne dodržiavali dátumy zverejnenia a zámery 
odpredaja pozemku lebo jej volali, že je to protizákonne zverejnené.  
Starostka obce povedala, že do pozvánky ani nedávala presne o akých pozemkoch sa bude rokovať 
lebo sama ešte nevedela.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o zverejnené zámery odpredaja pozemku lebo si dotyčný 
vyhľadával parcelu zo zámeru a podľa toho ju nevyhľadal, že takú parcelu obec nevlastní, druhý 
telefonát bol o tom, či to nie je preklep a či nejde o iný pozemok. Povedala, že keďže vedela, o aký 
pozemok by malo ísť lebo si našla dotyčného pána podľa mena a nie podľa zámeru, že o čo ide, tak 
naozaj, na katastri tie pozemky neexistujú, pretože geometrický plán bol vyhotovený 18.9.2023 a tie 
pozemky ešte nie sú zapísané v katastri.  
Starostka obce povedala, že to tam dotyčný ani nenájde, pokiaľ ten predaj nebude a ten predaj sa 
zapíše na základe ich uznesenia a toho geometrického plánu, čiže on ich tam dovtedy vôbec nenájde.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že vie, že sa k tomu stále vracia, ale je to ohľadom čistenia 
potoka. Povedala, že si všimla, že bola jedna časť aspoň pokosená, ale tým, že to tam ostáva 
a hromadí, nie je to dobré. Opýtala sa, či im Povodie Váhu naozaj nemôže dať nejaké písomné 
stanovisko, či to robiť budú alebo nebudú. Povedala, že v úseku od fitness až po most je to totálna 
katastrofa.  
Starostka obce povedala, že im ešte bude volať. Povedala, že im to už jasne povedala, že to 
potrebujeme. 
P. Janka Masárová povedala, že by bolo dobré ich osloviť písomne, aby sme o tom mali nejaký 
doklad.  
Starostka obce povedala, že ona im už aj písala a že im to aj odôvodnila, že bola povodňová 
prehliadka za prítomnosti okresnej prednostky a Povodňovej okresnej komisie a že to tam mali z ich 
správy v úlohe a nerešpektujú to. Starostka povedala, že im ešte napíše a zavolá.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mal aj on takú informatívnu vec, že ako boli naposledy na 
stavebnej komisii pred p. Mozolom, tak sa bavili o používaní obecného traktora, že sa vlečka 
momentálne nepoužíva a že tam bol problém s tými dvojokruhovými brzdami alebo iným typom bŕzd. 
Starostka obce povedala, že zrovna dnes na to myslela a opýtala sa, či by to chceli predať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to tak vycítil od poslancov, že je to zhodné, že by sa to dalo možno 
prerobiť. Povedal, že písal do autorizovaného servisu Zetoru a neodpovedali mu zatiaľ.  
Starostka obce povedala, že by sa to dalo spraviť a že to vtedy mala nacenené na 2 500€. Povedala, 
že je aj možnosť ju predať a kúpiť inú.  
Starostka obce informovala poslancov, že u nich prebiehal vládny audit na školu. Povedala, že všetko 
prešetrovali a chvalabohu im nedali nič, aby museli vracať peniaze. Povedala, že tam boli zistené 
malé administratívne chyby, napr. ohľadom zverejňovania faktúr, nakoľko bola novelizácia a je 
potrebné zverejňovať nielen názov dodávateľa, ale aj jeho sídlo a podobne. Ďalej povedala, že mala 
dnes kontrolu na chránenú dielňu.  
Starostka obce sa vrátila k žiadosti p. Rudolfa Škriečku ohľadom zvolenia nového člena stavebnej 
komisie p. Timoteja Beniana. Dala poslancom za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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P. Rudolf Škriečka povedal, že by mal ešte jeden návrh, nakoľko je na stavebnom úrade nová pani, že 
či by ju vedeli niekedy prizvať na nejakú komisiu. 
Starostka obce povedala, že určite áno, že jej povie, ale treba sa s ňou dohodnúť lebo ona pracuje 
ešte v Lubini a asi v Krajnom, takže má možno dosť nabitý program, ale určite bude ochotná.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by sa rád vrátil k poslednej FK ohľadom HK, čo vlastne vyriešili. 
Povedal, že by to bolo vhodné prerokovať aj teraz a neodkladať to. Povedal, že tam boli nejaké veci 
a bol by rád, keby sa p. HK k tomu nejak vyjadrila, že sú nejaké resty, ktoré poslancom ešte nedodala 
a bolo jej to vytýkané. Povedal, že ekonómka má nejaký problém, čo sa týka komunikácie, že to celé 
viazne, či už na FK, keď chcú niečo riešiť a nevedia sa niekedy pohnúť, tak isto naráža na to, že tam 
nebýva často. Povedal, že vie, že má nejaké zdravotné problémy, ale určité veci sú tam veľmi dávno 
nedoriešené. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nebola dodaná správa o činnosti za minulý rok, 
predchádzajúca nebola celkom v poriadku, stanovisko k rozpočtu sa upravovalo. Povedala, že aj teraz 
na FK povedala ekonómka, že je bezradná lebo keď ona niečo chce, tak nemá v nej podporu a potom 
to majú oni riešiť lebo sú jej „nadriadení“, že poslanci majú právo zadeľovať HK úlohy, takže nevie, 
ako sa to bude ďalej riešiť.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že by sa mohli dohodnúť, že do októbrového zastupiteľstva 
alebo do FK to dodá, aby to mohli pripomienkovať a aby to mali čím skôr uzavreté. Povedala, že 
rezervný fond riešia už od marca, že to vie, ale mala ona zdravotné problémy a aj jej dcéra mala 
problémy, ale boli aj ich rokovacie prázdniny a veľa vecí sa odvtedy pomenilo, stav účtu nesúhlasí 
s tým, čo dala ona v stanovisku, takže sa dohodne s ekonómkou a k tomu októbru dohodnú aj tento 
rezervný fond. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide aj o tie správy, ktoré mali byť podľa uznesenia doložené 
k 31.8.2023. Toto uznesenie bolo z apríla a povedala, že si myslí, že išlo o všetky tri správy, ktoré boli 
nedoriešené. Povedala, že im aj ekonómka na FK vytkla, že stále nič nerobí s RF a tam bolo 
stanovisko HK zase neúplné a že zase ekonómka sa vyhovára na HK. Povedala, že sa s tým musia 
pohnúť lebo príde ďalší rok a bude sa robiť ďalší záverečný účet. Povedala, že sú to resty z minulého 
roka a aj z predminulého roka záverečný účet v 2021 je to znova vytknuté, kde nie je doriešený RF. 
Povedala, že aj od nezávislého audítora má HK chybu a audítorka by to s ňou rada odkonzultovala 
a k tomu by mali tiež radi stanovisko, že audítorka našla chybu a je ju potrebné opraviť a doriešiť to.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je potrebné zvýšiť komunikáciu a nielen cez mail, ale aj osobne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že berie to, že HK nemá povinnosť sa zúčastňovať na všetkých 
FK a stačí na komisiu posielať len stanoviská, ale ona sama (HK) žiadala, že chce byť súčasťou 
každej finančnej komisie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa blíži Pamiatka zosnulých a opýtala sa na organizáciu 
nejakej brigády na cintoríne.  
Starostka obce povedala, že v Hrachovišti to robili hasiči. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že skôr myslela vyhlásiť brigádu v obci a je jej jasné, že nepríde 
celá obec, ale je to potrebné lebo sú tam niektoré hroby, ktoré nie sú očistené a nechce to všetko 
hádzať na chránenú dielňu. Povedala, že by sa mohla vyhlásiť nejaké dva týždne dopredu.  
P. Mária Dlhá povedala, že keď tam vycvaká dva stromy, tak odtiaľ ide s vypľutou dušou.  
P. Jaroslav Bača sa vrátil k restom p. HK a opýtal sa jej, dokedy by bola schopná dokumenty doložiť. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková odpovedala, že podľa toho, kedy bude FK. 
Prítomní sa dohadovali, kedy by mohla byť FK a zasadnutie OZ.  
 
Starostka obce poďakovala za účasť a pozvala všetkých k voľbám, ktoré sa budú konať.  
  
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


